
Wtoctawek, 29.L2.2O20 r.

Joanna Hofman- Kupisz
Radna Rady Miasta
Wfoctawek

Prezydent
Miasta Wtocfawek

Marek Wojtkowski

Zwracam siQ z zapytaniem na jakim etapie sa prace majqce na celu poprawe oiwietlenia
na ulicy Rybnickiej na odcinku od ogr6dk6w dziafkowych do rozwidlenia z ulicq Spokojnq, w ulicy Spokojnej
i ulicy Skalnej

Z odpowiedzi na mojq interpelacjq z dnia 03 marca 2O2Or. wynika 2e Miasto Wlociawek realizujqc zadanie
pn ,,Modernizacja i budowa oSwietlenia ulicznego,, planuje wybudowai lampy w tej lokalizacji .

Pragnq przypomnie6,2e na catej dlugo(ci ulicy Rybnickiej nie ma chodnika, pqbocze jest nieuregulowane.
Brak o5wietlenia szczeg6lnie w okresie jesienno- zimowych powoduje, 2e przemieszczanie siq tq ulicq jest
bardzo niebezpieczne
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